
Villaägarföreningen Dungen 

Protokoll fört vid höststämma med Villaägarföreningen Dungen den 22 oktober 

2009 i Magasinet, Juringe Gård. 
   

1.       Göran Lidgren öppnade stämman och hälsade alla hjärtligt välkomna.           

2.       Genom antalet närvarande och de som hade lämnat fullmakt var stämman beslutmässig. 

3. Till funktionärer valdes: Ordförande; sittande.  Sekreterare; Börje Andersson och som 

justerare; 

          Robert Tham och Rainer Thivan 

4.       Stämman förklarades behörigt utlyst. 

5.   Dagordningen fastställdes med följande tillägg: 

5A       Kari Egeland ville ha ett inlägg om våra planteringar och kunde inte stanna kvar till punkt 

8. 

            Stämman godkände detta och lämnade ordet till Kari som ville att vi skulle rensa och 

beskära träd           och buskar i större utsträckning än tidigare. Vi borde också plantera 

buskar bakom långa garage-       längan mot G:a Södertäljevägen för att försvåra för 

klottrare.  

    Stämman beslutade att styrelsen skulle  ta in en offert på åtgärder och kostnader från 

någon sak-      kunnig och fortsätta med ytterligare diskussioner på städdagen. 

              

6. Rapporter: Kassören upplyste om att Föreningens ekonomi var god. Vi ligger ca 10 000 

kronor över 2008 års utgifter men snö och andra oförutsedda utgifter kan ändra på detta. I 

kassan finns f n  

            62 000 kronor. 

            Gräsklippningen har fungerat något så när men gräsklipparen var borta på reparation i ca 

en månad. 

            Några synes vara osäkra på handhavandet och en utbildning vid vårstädningen eller en 

notis på          hemsidan kan vara på sin plats. 

            Takbesiktningen är på gång. En rapport från Smista tak kommer. Det finns en hel del 

småfel men i         stort verkar inga större arbeten nödvändiga. 

             Frågan om belysningen vid sandlådan har slocknat men mötet uppmanade att alla som 

har lampor       mot allmänningen  och sandlådan kan lämpligen ha dessa tända på kvällarna. 

    Hobbyrummet har blivit mycket bra och stämman vill framföra ett stort tack till alla 

som hjälpt till. 

7.            Förslaget  att förlägga höststädningen till den 7 november kl 9.15-12.15 godtogs. Utskick 

kommer. 

8.   Under övriga frågor togs upp ett förslag om att ha hobbyrummet till att förvara cyklar i.  

           Detta utmynnade i ett enhälligt nej av stämman.        

              En annan fråga gällde de stora ekarna. Stora kvistar och grenar faller ner och utgör en stor 

fara 

           för de som vistas under ekarna, speciellt lekande barn. Ordföranden skall kontakta firman 

som skö-     ter om beskärningen. En rensning skall utföras snarast. Det gäller även 

kommunens ekar och träd      som hänger över Dalvägen vid förskolan Höjden. Kommunen 

kontaktas i denna fråga. 

   En tredje fråga gällde föreningens arkiv. Alla som har originalet av föreningens 

handlingar bör 



   överlämna dessa till Göran Lidgren som för närvarande har hand om arkivet. 

9.            Ordföranden tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 

Vid protokollet: Börje Andersson 

Justeras:     Robert Tham                                                Rainer Tihvan                                                                                                                                                                                                                                                                             


